
Bestyrelsesmødet den 11. august 2022. 

Tilstede: Rigmor, Karin, Lise, Henrietta, Birgitte 

 

Dagsorden: 

1. Input til bestyrelsens beretning til ordinær beboermøde  

2. Hvordan går det med tranen?  

3. Hvordan får vi nye til at stille op til bestyrelsen  

4. Har vi kommentar til budgettet og husleje forhøjelsen? Skal vi have møde med Finn, 

Bjarne og Peter?  

5. Eventuelt 

 

Den 1. september kl. 17.00-18.00 kan man komme forbi afdelingsbestyrelsens lokale, 

og høre hvad bestyrelsesarbejdet går ud på.  

 

Referat: 

1. Vi kom med flere input til bestyrelsens beretning. 

2. Det går langsomt fremad med Tranen. Der er kommet fliser på gulvet og der er sat 

isoleringsplade op. Der mangler stadig lidt og vi rykkere for håndværkere. 

3. Vi holdt ”Åbent Hus” den 11. august kl. 17.00.18.00, så der var mulighed for at 

komme forbi og høre om bestyrelsesarbejdet.  

Der kom ingen, på sigt er der risiko for at bestyrelsen nedlægges. 

4. Vi godkende budgettet. Skal der være en større huslejestigning end det planlagte? 

5.  Hovedrengøring af udlejningsværelserne – kontakter Palmgren Rengøring for 

tilbud. 

Vi har undersøgt muligheden for indkøb af mobil, for at få Mobil Pay til brug til 

udlejning af Tranen og værelserne. Da vi er en forening, bliver vi betragtet som 

erhverv. Det bliver for dyrt i længde og derfor er det droppet. 

 

Næste bestyrelsesmøde er torsdag den 1. september 2022. 


